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Acta Comissió Consultiva de Drets Socials, Ciutadania i 
 Economia  Sostenible del Districte d'Horta-Guinardó 

 

Data: 22 de novembre de 2022, 18.00 h 
 

Lloc: Seu del Districte d'Horta-Guinardó (Ronda Guinardó, 49)  
 

Presideixen la sessió: 
 
Sr. Sergi Perea,  Conseller de Promoció Econòmica, Agenda 2030, innovació 

 inclusiva i Manteniment de Via Pública. Conseller adscrit als 
barris de Sant Genís i la Teixonera 

 
Sra. Elena Tarifa, Consellera de Feminismes i LGTBI, Economies Socials i 

Consum Responsable del Districte d’Horta-Guinardó 
 
    
    Entitats assistents: 

 AVV Baix Guinardó  
AVV Joan Maragall del Guinardó 

 
Tècnics/ques Municipals 
 
Sra. Teresa Torres,                Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del 

Districte d’Horta-Guinardó 
 

 
 

Ordre del dia 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior.  
2. Dades de Matrícula Escolar 2022/2023 
3. Informacions d’interès-Agenda.  
4. Pressupost general de l’Ajuntament 2023 i pressupost de Districte 2023. 

Proposta de preus públics 2023 
5. Torn obert de paraules 

 
 
 

Sergi Perea dona la benvinguda a la sessió i agraeix l’assistència de les persones 
participants. 

 
1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior 

 
Es procedeix a l’aprovació, sense esmenes, de l’acta de la sessió anterior. 
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2. Dades de Matrícula Escolar 2022/2023 
 
Elena Tarifa explica les dades de Matrícula Escolar 2022/2023: 

 
- De moment, al Districte d’Horta-Guinardó, aquest any, hi ha un total de 4.614 alumnes 

matriculats a escoles públiques i concertades.  
- A Barcelona, hi ha un menor nombre de matrícules respecte al curs passat donada la 

baixa natalitat. Per exemple, a P3 hi ha 777 alumnes menys, i a l’ESO són 1.134 
menys.  

- En el districte hi ha menys matrícules com a la resta de la ciutat. A infantil són 318 
alumnes menys i a l’ESO 309 alumnes menys. 

- On hi ha més alumnes matriculats és a 3r de l’ESO. 
- A P3 hi ha més matrícules a escoles públiques que a escoles concertades. 
- On hi ha més matrícules a escoles concertades és a nivell de cicles superiors. 
- Pel que fa a les ràtios, segons escola pública, es compleixen totalment a les quatre 

zones educatives que té el districte. A P3 es mantenen, només hi ha un grup, a Baix 
Guinardó, que no la manté i que és de 22 alumnes. En l’àmbit d’escola concertada 
també es compleixen les ràtios. Hi ha casos que inclús les superen. 

- A la zona d’Horta-Guinardó, hi ha un total, a la pública, a P3, de 40 vacants i a la 
concertada un total de 64 vacants.  

- A la zona d’Horta-Guinardó, hi ha un total, a la pública, a primer de l’ESO, de 35 
vacants i a la concertada un total de 43 vacants.  

- A nivell d’educació especial, actualment, encara no es tenen dades a escala de 
districte. 

- Actualment, es continua amb el Pla de segregació per a la inclusió educativa i la igualtat 
d’oportunitats. Aquesta suposa el 15% de la totalitat d’alumnes d’arreu de la ciutat 
d’acord amb els estudis obligatoris.  

 
Intervenció Resposta 

Hi ha algun grup de P3 que s’hagi tancat 
de cara el curs que ve?  

Elena Tarifa: No tenen les dades, en 
prenen nota i es preguntarà. 

 

 
3. Informacions d’interès i agenda 

 
Sergi Perea obre el tercer punt de l’ordre del dia: 
 

-Mitjançant la Taxa Turística, el Districte d’Horta-Guinardó, ha presentat un projecte de 
rutes als barris. Es vol aconseguir augmentar el turisme local, de qualitat i de proximitat. 
Aquest 2022 s’han fet rutes per tres barris, però a partir del març es començaran les 
rutes per la resta. El projecte està acompanyat per l’Associació Tot Història. 
-Activitats nadalenques: el 24 de novembre es portarà a terme l’encesa de llums, i el 24 
de novembre a les 17:30 h al Districte. 
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-El dia 25 de novembre és el Dia Internacional per a l’erradicació de la violència 
masclista. Es faran diverses activitats, encara no disposem del futlletó on es recullen 
totes les activitats, però s’han anat publicitant informacions a xarxes. L’acte central es 
farà el 24 de novembre a les 17:00 h a Can Mariner d’Horta. Serà un acte d’homenatge a 
les dones assassinades a conseqüència de la violència masclista. 
-Pla d’interculturalitat d’Horta-Guinardó: amb l’objectiu aplicar i reforçar la perspectiva 
intercultural a la dinàmica i funcionament de tots els serveis i àmbits dels Districtes, 
s’estan elaborant aquests plans específics a uns quants Districtes, entre ells Horta-
Guinardó. A més, l’Ajuntament ha confeccionat una guai de comunicació amb perspectiva 
intercultural, i de la qual se’n farà difusió.  
-Informació de l’agenda: es faran diverses activitats de tardor al Centre de Natura Can 
Soler. Es faran cada 15 dies, seran obertes a tothom, i tindran el propòsit de promoure la 
sostenibilitat. Són gratuïtes, però cal inscripció prèvia. 

 
 

Intervenció Resposta 
A l’Eix Maragall també es farà l’encesa? Sergi Perea: No hi haurà encesa de llums 

a l’Eix Maragall. 

 
4. Pressupost general de l’Ajuntament 2023 i pressupost de Districte 2023. 

Proposta de preus públics 2023 
 
Sergi Perea obre el quart punt de l’ordre del dia. En aquest moment s’incorporen a la 
sessió els participats a la sessió consultiva d’Ecologia, Urbanisme i Mobilitat, que se 
celebrarà immediatament després. El motiu de fer coincidir les dues comissions és que 
aquest punt està recollit a les respectives ordres del dia. La proposta de preus públics 
s’explica des de Serveis a les Persones i Territori (Teresa Torres), i la informació relativa 
al pressupost l’exposa el conseller Víctor Valls, del grup municipal de Barcelona en 
Comú i que presideix la comissió consultiva d’Ecologia, Urbanisme i Mobilitat.  
 
-Pràcticament, no canvia res respecte al pressupost de l’any anterior. 
-Només augmenta el servei de neteja en les cessions d’espai, pel canvi de contracte de 
neteja. 
-Aquest any no s’aplica cap increment en cap equipament, en cap de les tipologies 
d’activitats, tallers o cessions que realitzen.  
-La proposta de pressupostos de la ciutat és una proposta d’increment de necessitats de 
despesa que arriba pràcticament al 7%.  
-La distribució de despesa corrent es basa en la despesa fixa, és a dir, aquella que té 
menys possibilitats de negociació.  
-Sobre la capacitat d’inversió de la ciutat aquest any es vol que arribi fins als 830 milions 
d’euros amb el que és la inversió pròpia de la ciutat. Juntament amb la inversió que fa 
Barcelona i l’Institut Municipal d’Habitatge parlaríem d’una inversió total d’uns 880 milions 
d’euros. La distribució principal se l’enduria Habitatge i Urbanisme.  
-L’estalvi brut està previst perquè sigui d’un 17%. 
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-Sobre la despesa corrent del districte Horta-Guinardó hi ha hagut un increment d’un 
milió d’euros respecte a l’any passat.  
-Hi ha un lleu increment del qual són les partides de la campanya de subvenció. Un 
increment del 5%.  
-Les despeses pròpies del Districte: s’han pogut incorporar aquelles que s’anaven 
demanant de forma extraordinària.  
  
5. Torn obert de paraules 

 
Sense més comentaris ni intervencions, es dona per finalitzada la sessió a les 18:45 h. 
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